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Onderwerp:  
 
Wachttijden voor huurwoningen bij Wooncompagnie niet laten oplopen 
 
Velen van ons hebben vorige maand (mei) in het Noord-Hollands Dagblad (NHD) kunnen lezen dat 
de directeur van de wooncompagnie uitspraken heeft gedaan t.a.v. de wachtlijsten  voor huurwo-

ningen. 

Hij schreef o.m. dat deze wachtlijsten toegankelijk- en uitgebreid zouden mogen worden met 

mensen van buiten onze regio. 

Het CDA vindt dat een goede ontwikkeling omdat wij best wel jonge gezinnen kunnen gebruiken om 

een goede balans te krijgen. Het kan de wachttijden, die er voor sommige kernen nu al zijn, daarmee 

echter wel laten oplopen.  

Wij willen graag mensen van buiten onze regio huisvesten binnen onze gemeente, zij het niet dat er 

nu een te kort aan woningen is, om de mensen die in onze regio willen blijven wonen te huisvesten. 

Wij hebben als gemeente Schagen best wel moeite om voldoende huizen, al dan niet sociale huur, te 

bouwen voor onze eigen inwoners. Wij proberen  een inhaalslag te maken maar merken dat dit er 

nog steeds tekort nieuwe huizen gebouwd worden om de wachtlijsten korter te laten worden .  

Wij willen als gemeente Schagen graag onze kernen leefbaar houden en proberen te voorkomen dat 

de jeugd wegtrekt naar de grote steden omdat er niet voldoende of te dure huizen worden gebouwd. 

Wij denken dat met een aanbod van voldoende huurwoningen in de kernen de 

leefomgevingskwaliteit kan worden gehandhaafd. 

Voorstel: 

Wij stellen het presidium voor dit onderwerp tijdens een beeldvormende vergadering te agenderen en 

daarbij de directeur van Wooncompagnie uit te nodigen, al dan niet vergezeld van medewerkers, om 

hierover samen in discussie te gaan. Met als uitgangspunt hem/hen te overtuigen van onze zorgen, 

zodat de wachtlijsten niet nog langer gaan worden met het risico dat onze eigen inwoners 

wegtrekken.  

 

 

 

 


